
 
 

 

Slovenský klub chovateľov jazvečíkov  („SKCHJ“) 

Štefánikova 10, 811 05 Bratislava  
 

 

Zápisnica 
z Členskej schôdze Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov 

 

Dátum konania: 30.04.2023  

Miesto konania: Slovenská poľnohospodárska univerzita v Nitre 

Trieda Andreja Hlinku 2, 949 76 Nitra 

Čas konania:  10.00 hod. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu členskej schôdze 

3. Voľba pracovného predsedníctva 

4. Voľba mandátovej komisie a návrhovej komisie 

5. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

6. Správy o činnosti Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov: 

a) správa predsedu klubu 

b) správa ekonóma 

c) správa matrikára 

d) správa výcvikára 

e) správy členov Chovateľskej rady 

7. Správa Dozornej rady 

8. Udelenie Odznakov vodiča jazvečíkov SKCHJ a vyhlásenie výsledkov súťaží Najlepší výstavný jazvečík 

za rok 2022 a Najlepší pracovný jazvečík za rok 2022 

9. Rôzne a diskusia 

10. Predloženie návrhu uznesenia na schválenie 

11. Ukončenie 
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K bodu č. 1  - Otvorenie 

Predseda Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov (ďalej len SKCHJ) otvoril zasadanie Členskej schôdze 

krátkym privítaním a vyzval plénum, aby si  minútou ticha uctili pamiatku zosnulých členov SKCHJ, ktorí nás 

v minulom roku navždy opustili.  

SKCHJ v tomto roku slávi 30. výročie od svojho založenia. Predseda v príhovore pripomenul históriu vývoja 

klubu od jeho vzniku. Pripomenul dôležité momenty, ktoré sa udiali počas jeho 30 ročnej existencie a spomenul 

osoby, ktoré významnou mierou prispeli k jeho vzniku a tiež zohrali významnú úlohu  pri jeho vývoji až po 

dnešnú podobu.   

Podľa údajov overených pri prezentácii bolo na zasadnutí Členskej schôdze SKCHJ prítomných 115 členov 

SKCHJ s platným hlasovacím právom, z celkového počtu 675 členov (stav k 30.4.2023), čo predstavuje 17,03% 

účasť.  Zasadnutie Členskej schôdze bolo uznášaniaschopné.  

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza berie na vedomie informáciu o počte členov zúčastnených na Členskej schôdzi 

a konštatuje, že je uznášaniaschopná.  

 

K bodu č. 2 - Schválenie programu členskej schôdze 

S programom Členskej schôdze boli všetci členovia oboznámení už z pozvánky, ktorá im bola vopred doručená 

a ktorá bola vopred zverejnená. Pri podaní návrhu o jeho schválení boli podané doplňujúce návrhy: 

a. V. Poljak žiadal o vypustenie bodu č. 3 predloženého programu „Voľba pracovného predsedníctva“. Ako 

dôvod uviedol jeho neopodstatnenosť.  

Hlasovanie:  za prijatie  113,  proti  0,  zdržal sa  2 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje vypustenie bodu č. 3 z predloženého návrhu programu Členskej schôdze 

„Voľba pracovného predsedníctva“.  

b. M. Fidrichová žiadala o doplnenie nového bodu programu „Návrh na zmenu kritérií chovnosti jazvečíkov 

miniatúrnych rázov“. 

Hlasovanie:  za prijatie  111,  proti  2,  zdržal sa 2 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje návrh na doplnenie nového bodu programu „Zmena kritérií chovnosti 

jazvečíkov miniatúrnych rázov“ a doplňuje ho ako nový bod programu č. 8.  

c. I. Šimonič požiadal  o doplnenie nového bodu programu „Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ“. 

Ako dôvod uviedol osobné nezhody a zlé komunikačné vzťahy medzi predsedom a podpredsedom SKCHJ. 

K predloženému návrhu sa otvorila diskusia, v ktorej sa riešila legitimita predloženého návrhu.  

Predseda DR I. Pandula upozornil plénum ČS, že podľa zistení DR, Členská schôdza v zmysle platných 

Stanov SKCHJ nemá kompetenciu odvolávať funkcionárov klubu, ktorí boli  riadne zvolení Konferenciou 

klubu. Môže ich iba voliť v doplnkových voľbách. V zmysle platných Stanov SKCHJ, má predseda mandát 

od Konferencie klubu na 5 rokov a Stanovy SKCHJ ani Stanovy SPZ odvolávanie zvolených funkcionárov 

počas  riadneho volebného obdobia neriešia detailne. Uvedené protiargumenty sú iba čiastkové znenia  

stanov vytrhnuté z celkového kontextu iných dokumentov.  

R. Kanás rovnako upozornil na nelegitímnosť predloženého návrhu s odvolaním sa na Stanovy SPZ, ktoré sú 

nadradené Stanovám SKCHJ, nakoľko SKCHJ je organizačnou zložkou SPZ. 

K pripomienkam boli vyslovené aj protinávrhy od P. Jamriškovej, J. Polakovičovej a I. Osleja.  

J. Dobšinský navrhol, aby k predloženému bodu bola zvolaná mimoriadna Konferencia klubu. 

B. Šucha sa zaujímal do akej miery bol návrh konzultovaný medzi členmi DR. 
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Predseda DR I. Pandula uviedol, že dozorná rada nedostala žiaden podnet súvisiaci s osobnými problémami 

medzi členmi Výboru klubu. 

P. Brečka navrhol výmenu aj I. Šimoniča, ktorý zastáva funkciu podpedsedu SKCHJ a predsedu 

Chovateľskej rady, keďže konflikt je iba medzi predsedom Š. Štefíkom a podpredsedom I. Šimoničom.  

I. Šimonič odpovedal, že v prípade, že predseda Š. Štefík nebude z funkcie predsedu odvolaný Členskou 

schôdzou, on z funkcie podpredsedu SKCHJ odstúpi. 

I. Šimonič, ako predkladateľ návrhu sa opakovane dožadoval hlasovania k predloženému návrhu o jeho 

zaradenie bodu do programu.  

V tomto bode Členská chôdza ešte nemala zvolených členov jednotlivých komisií a tak za skrutátorov 

hlasovania k tomuto bodu boli navrhnutí: M. Balkovský, P. Trnka, B. Hríbová. 

Hlasovanie:  za prijatie  113,  proti  0,  zdržal sa 2 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje M. Balkovského, P. Trnku, B. Hríbovú za skrutátorov hlasovania k návrhu 

bodu programu „Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ“. 

Návrh predložený I. Šimoničom na doplnenie programu členskej schôdze o bod  „Odvolanie Š. Štefíka 

z funkcie predsedu SKCHJ„ bol predložený do pléna členskej schôdze k hlasovaniu. 

Hlasovanie:  za prijatie  78,  proti  12,  zdržal sa  4,      nehlasovali   21 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje návrh na doplnenie nového bodu programu „Odvolanie Š. Štefíka z funkcie 

predsedu SKCHJ“ a doplňuje ho ako nový bod č. 10.  

Na schválenie bol predložený návrh programu so zmenami, ktoré boli prijaté v rámci  pozmeňujúcich návrhov 

v nasledovnom znení: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu členskej schôdze 

3. Voľba mandátovej komisie a návrhovej komisie 

4. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Správy o činnosti Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov: 

správa predsedu klubu 

správa ekonóma 

správa matrikára 

správa výcvikára 

správy členov Chovateľskej rady 

6. Správa Dozornej rady 

7. Udelenie Odznakov vodiča jazvečíkov SKCHJ a vyhlásenie výsledkov súťaží Najlepší výstavný 

jazvečík za rok 2022 a Najlepší pracovný jazvečík za rok 2022 

8. Návrh na zmenu kritérií chovnosti jazvečíkov miniatúrnych rázov (doplnený bod programu) 

9. Rôzne a diskusia 

10. Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ (doplnený bod programu) 
11. Predloženie návrhu uznesenia na schválenie 

12. Ukončenie 

Hlasovanie  za prijatie 89,  proti  23,  zdržal sa  3,       

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje program v uvedenom znení, ktorým sa bude  riadiť. 
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K bodu č. 3 – Voľba mandátovej komisie a návrhovej komisie 

Vedenia Členskej schôdze sa ujal M. Kováč a zasadnutie viedol až do jej ukončenia.  

Za členov mandátovej komisie boli navrhnutí: M. Balkovský, B. Hríbová a P. Brečka. 

Hlasovanie:  za prijatie: 113,  proti: 0,  zdržal sa 2 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje návrh členov mandátovej komisie v zložení:  M. Balkovský, B. Hríbová a P. 

Brečka. 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: V. Rusnák, M. Fik a M. Matečný 

Hlasovanie:  za prijatie: 114  proti: 0,  zdržal sa 1 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje návrh členov návrhovej komisie v zložení: V. Rusnák, M. Fik a M. Matečný. 

 

K bodu č. 4 - Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý: V. Rusnák 

Hlasovanie:  za prijatie: 114  proti: 0,  zdržal sa 1 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje V. Rusnáka za zapisovateľa zápisnice.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: M. Fik a M. Matečný 

Hlasovanie:  za prijatie: 111  proti: 0,  zdržal sa 4 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje M. Fika a M. Matečného za overovateľov zápisnice.  

 

K bodu č. 5 - Správy o činnosti Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov 

a. správu predsedu klubu – predniesol predseda Š. Štefík 

b. správu ekonóma – M. Nagy  

M. Nagy sa mimo prezentácie ekonomickej agendy vo svojom vystúpení v  krátkosti vyjadril aj 

k problémom, ktoré podľa neho nezdravo narušili vzťahy medzi členmi klubu. Spomenul nekorektný  výber 

štartujúcich na MSBLJ 2022, kde upozornil na to, že štart bol umožnený aj účastníkom zo zahraničia 

nečlenom SKCHJ s 8 titulmi CACIT a to na úkor domácich slovenských členov SKCHJ.  

c. správu matrikára – M. Balkovský 

d. správu výcvikára – M. Kováč 

e. správu členov Chovateľskej rady – predseda Chovateľskej rady I. Šimonič  

f. za plemeno jazvečík hrubosrstý – poradca chovu  O. Špitálsky 

g. za plemeno jazvečík hladkosrstý a miniatúrne rázy – poradkyňa chovu M. Fidrichová 

h. za plemeno jazvečík dlhosrstý - poradca chovu  J. Dobšinský 

Jednotlivé správy sú publikované v Spravodajcovi SKCHJ.   

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza berie na vedomie jednotlivé prednesené správy o činnosti SKCHJ.   

 

K bodu č. 6 - Správa Dozornej rady 

Správu DR za rok 2022 predniesol predseda DR I. Pandula a je publikovaná aj v Spravodajcovi SKCHJ 2022. 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza berie na vedomie Správu DR za rok 2022.    
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K bodu č. 7 - Udelenie Odznakov vodiča jazvečíkov SKCHJ a vyhlásenie výsledkov súťaží Najlepší výstavný 

jazvečík za rok 2022 a Najlepší pracovný jazvečík za rok 2022 

Strieborný odznak vodiča jazvečíkov SKCHJ bol udelený: 

D. Palíkovi, Z. Ficzórovi, J. Halásovi, S. Knižkovi, F. Kluknavskému 

Na Členskej schôdzi boli vyhlásené výsledky súťaží: 

Najlepší výstavný jazvečík za rok 2022  

1. GENTLE STORM VITORAZ  - Jazvečík hrubosrstý králičí  

2. HONORIS CAUSA ADACAIS AUGUS - Jazvečík dlhosrstý trpasličí  

3. PICOLLO TECKEL INDIANA - Jazvečík hladkosrstý králičí  

Najlepší výstavný jedinec plemena za rok 2022 

Jazvečík hrubosrstý štandardný  

ERR Z DUBŇANSKÉHO NÁKLA – majiteľ Juraj Simon 

Jazvečík hladkosrstý štandardný  

MATILDA PRIEVIDZA - majiteľ Ján Mokrý 

Jazvečík dlhosrstý štandardný  

BEN Z KUBALOVA - majiteľ Marcela Fidrichová 

Jazvečík hrubosrstý trpasličí  

AYRA KAMENNÉ MORIA - majiteľ Vanda Kosňanská 

Jazvečík dlhosrstý trpasličí  

HONORIS CAUSA ADACAIS AUGUS - majiteľ Silvia Bohunová 

Jazvečík hrubosrstý králičí  

GENTLE STORM VITORAZ - majiteľ Vanda Kosňanská 

Jazvečík hladkosrstý králičí  

PICOLLO TECKEL INDIANA - majiteľ Nora Tatár 

Jazvečík dlhosrstý králičí  

ASMAN TERRA VARANZA - majiteľ Tomáš Füle 

Najlepší pracovný jazvečík za rok 2022 

1. CAYENNE OD NEBOJSKÉHO KAŠTIEĽA - Jazvečík hrubosrstý štandardný  

2. DAERON OD NEBOJSKÉHO KAŠTIEĽA - Jazvečík hrubosrstý štandardný  

3. CASPER Z LOMCA - Jazvečík hrubosrstý štandardný  

Najlepší pracovný jedinec plemena za rok 2022  

Jazvečík hrubosrstý štandardný 

CAYENNE OD NEBOJSKÉHO KAŠTIEĽA – majiteľ  Tereza Špitálska, Oliver Špitálsky 

Jazvečík hladkosrstý štandardný 

BÁRA DOLNÝ VÁH – majiteľ  Róbert Vejčík 

Jazvečík dlhosrstý štandardný 

BEN Z KUBALOVA – majiteľ Marcela Fidrichová 

Jazvečík hrubosrstý trpasličí 

DAKS SHARM KVIN KAPUCHINO – majiteľ  Alexandra Halásová, Jakub Halás 

Jazvečík dlhosrstý trpasličí 

FÁMMA FA-DY – majiteľ  Ivana Baková 

Jazvečík hrubosrstý králičí 

ABBYDAIL STRÁNE SPOD PLIEŠKY– majiteľ  Jakub Halás 
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Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza berie na vedomie udelenie Strieborných odznakov vodiča jazvečíkov SKCHJ , vyhlásenie 

výsledkov súťaži Najlepší pracovný jazvečík za rok 2022 a Najlepší výstavný jazvečík za rok 2022.    

 

K bodu č. 8 - Návrh na zmenu kritérií chovnosti jazvečíkov miniatúrnych rázov 

V bode, ktorý bol do programu schôdze doplnený, vystúpila poradkyňa chovu M. Fidrichová, ktorá navrhla 

zmenu kritérií chovnosti jazvečíkov miniatúrnych rázov. Svoj návrh podložila dlhoročnými skúsenosťami 

z vlastného chovu a tiež skúsenosťami z vykonávania funkcie poradcu chovu pre uvedené plemená. 

Vo svojom návrhu požadovala zaviesť podmienku  pre zaradenie do chovu, skúšku z výkonu aj  pre jazvečíky 

miniatúrnych rázov, pričom by sa akceptovala akákoľvek povrchová skúška, ktorá by sa skúšala podľa 

Skúšobného poriadku pre získanie poľovnej upotrebiteľnosti  poľovníckych psov, resp. minimálne jedna 

disciplína (Odvaha alebo Hlasitosť) zo SHOJ. 

J. Dobšínsky objasnil súčasne platné podmienky pre zaradenie do chovu. V diskusii k tejto téme vystúpili viacerí 

prítomní. L. Sýkora mal k návrhu zmeny kritérií výhrady. Naopak J. Polakovičová a J. Halás  návrh M. 

Fidrichovej podporili.  

O predloženom návrhu Členská schôdza hlasovala a návrh bol prijatý.   

Hlasovanie:  za prijatie: 101,  proti: 11,  zdržal sa 3 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje zmenu kritérií chovnosti jazvečíkov miniatúrnych rázov a poveruje Výbor 

klubu úlohou, zapracovať prijatú zmenu kritérií chovnosti  do klubových dokumentov.    

 

K bodu č. 9 - Rôzne a diskusia 

K. Prekopová otvorila diskusiu s požiadavkou, aby SKCHJ zabezpečil a zastrešil vzdelávací proces na tému 

PRA v záujme získania širšieho rozsahu vedomostí k tejto problematike, ktorá v poslednom čase znepokojuje 

chovateľov jazvečíkov.  Konkrétne požadovala výklad k téme od kvalifikovanej osoby, najlepšie z laboratória, 

ktoré uvedené testy zabezpečuje pre členskú základňu SKCHJ.  

K. Prekopová sa tiež dožadovala, aby overené výsledky DNA testov boli zapisované do preukazov o pôvode psa.   

R. Kanás  zhodne reagovali, že v prípade záujmu o zapisovanie výsledkov testov DNA do preukazov pôvodu, je 

potrebné požiadať písomnou formou KR SPZ o schválenie so zadaním konkrétnych údajov. Ak KR SPZ 

o žiadosti rozhodne súhlasne, môžu byť testy zadefinované v požiadavke zapisované do preukazov pôvodu.  

Hlasovanie:  za prijatie: 108,  proti: 2,  zdržal sa 4 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza poveruje Výbor klubu úlohou stanoviť pravidlá pre zapisovanie výsledkov DNA testov 

a požiadať KR SPZ o schválenie  ich zapisovania do preukazov o pôvode psa. 

V. Poljak diskutoval k téme SHOJ. Vyjadril svoj názor, že disciplína Odvaha  pri SHOJ je zbytočná z dôvodu, že 

jazvečíky sú hodnotené z tejto disciplíny pri BL skúškach a tiež pri duričských skúškach . Preto navrhol túto 

disciplínu zo skúšok SHOJ vypustiť. 

Hlasovanie:  za prijatie: 10,  proti: 93,  zdržal sa 12 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza neschvaľuje návrh na vypustenie disciplíny Odvaha zo SHOJ.  

V. Poljak  k rovnakej téme SHOJ, upozornil, že k uvedenej skúške sa zmenili pravidlá skúšania v disciplíne 

Odvaha a doposiaľ nebol vypracovaný a zverejnený Skúšobný poriadok k uvedeným skúškam. 

Hlasovanie:  za prijatie: 112,  proti: 0,  zdržal sa 3 
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Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza poveruje Výbor klubu úlohou vypracovať Skúšobný poriadok pre SHOJ a zverejniť ho 

na klubovej web stránke. 

A. Papcún podal návrh, aby sa v regióne Východného Slovenska  organizovalo viacero klubových skúšok, 

nakoľko podľa jeho názoru  je prevažná väčšina organizovaná na Západnom Slovensku. 

Na návrh reagoval výcvikár M. Kováč, ktorý zodpovedá za organizovanie skúšok z výkonu. Návrh privítal, ale 

podľa jeho slov konkrétne návrhy na organizovanie klubových akcii musia prísť zo strany členov SKCHJ z 

daného regiónu. Pripomenul tiež, že východná časť Slovenska je zasiahnutá AMO (Africký mor ošípaných) 

a v regióne sa poľuje v obmedzenom režime a sú tam aj sprísnené  podmienky pre pohyb a prepravu psov.   

M. Fidrich vystúpil v diskusii k otázke výberu jedincov na vrcholové skúšky MSBLJ. Vyjadril svoj nespokojný 

názor na uplatňovanie podmienok výberu na uvedené skúšky s prihliadnutím na počet získaných CACIT titulov.   

K pripomienke sa vyjadril výcvikár M. Kováč. Pripomenul, že pri výbere štartujúcich na uvedené skúšky treba 

zohľadňovať a prihliadať na podmienky nadradených orgánov  KR SPZ (max. 2 tituly  CACIT) a FCI 

absolvovanie medzinárodnej výstavy s ohodnotením min. VD vo veku min. 15 mesiacov. Pripomenul, že v roku 

2023 sú naplánované a KR schválené skúšky v BL „Pohár šampiónov“, so zadávaním titulu CACT, ktoré sa 

organizujú ako variant k uvedenému obmedzeniu. Otvorené budú len pre uvedenú skupinu psov, ktoré sa 

nemôžu zúčastniť CACIT skúšok.  

M. Jamrišková predložila návrh distribúcie Spravodajcu v elektronickej forme. Cieľom návrhu bola flexibilnejšia 

distribúcia a tiež úspora klubových finančných prostriedkov. Pre jednotlivcov, ktorí by požadovali súčasnú 

tlačovú verziu by sa zabezpečila aj tlačová verzia Spravodajcu v podobe v akej ju poznáme v súčasnosti, ale iba 

v limitovanej edícii podľa vopred ohláseného záujmu.  

K návrhu zazneli podporné i nesúhlasné stanoviská, bolo však vznesené upozornenie na nevyhnutnosť zmeny 

Stanov, keďže tie jednoznačne stanovujú, že SKCHJ zabezpečuje 1x ročne vydanie klubového spravodajcu.  

M. Fik vo svojom diskusnom príspevku navrhol  organizovať zvody mladých psov, na ktorých by sa mali 

odprezentovať jedince (štence) z predchádzajúceho roku, prípadne aj mladé jedince do 2 rokov. Na zvodoch by 

sa jedince rozdelili podľa matiek a otcov, kde by chovatelia a poradcovia chovu mohli posúdiť variabilitu po 

jednotlivých plemenníkoch. Pokiaľ by sa zvody mladých jedincov organizovali v skorom jarnom období, bolo 

by možné posúdiť aj prejav lysivosti, nakoľko je faktom, že prejav lysivosti sa už začiatkom mája zvyčajne nedá 

posúdiť. Zvody mladých by poukazali na problémy s dedením problémov so zubami, semenníkmi a povahových 

vlastnostiach. Poradca chovu by týmto získal reálne fakty o chovných psoch, ktoré produkujú šteňatá s 

poruchami chrupu, monorchizmu, či kryptorchizmu.  

Zvody mladých by sa mohli realizovať spoločne so zvodmi novouchovnených psov plemenníkov, kde by 

rozhodca predstavil psa, jeho rodičov, skúšky a výstavy, ktoré má absolvované a poukázal na prednosti a 

nedostatky toho plemenníka. Zvody mladých jedincov navrhol organizovať len na dobrovoľnej báze. Zvody 

novouchovnených plemenníkov navrhol ako povinné. Obidve akcie by sa mohli organizovať súčasne a zásadne 

by mali byť bezplatné.  

Hlasovanie:  za prijatie: 112,  proti: 0,  zdržal sa 3 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza poveruje Výbor klubu úlohou vypracovať odborné stanovisko k prednesenej téme 

„Zvody mladých psov“. 

 

K bodu č. 10 – Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ. 

R. Kanás opätovne spochybnil legitimitu navrhnutého bodu, ktorý je podľa jeho slov v rozpore so Stanovami 

SKCHJ aj so Stanovami SPZ. 

J. Polakovičová slovami vyvrátila príspevok R. Kanása a žiadala hlasovanie k bodu. 

I. Pandula opakovane upozornil, že ak dôjde k odvolaniu Š. Štefíka z funkcie predsedu, bude DR (Dozorná rada 

SKCHJ) v tejto veci konať a požiada DR SPZ so žiadosťou o prešetrenie legitimity tohto bodu.  

P. Brečka navrhol zrušiť bod programu Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ. Mimo iného uviedol, 

že v Pozvánke  na Členskú schôdzu, v ktorej bol uvedený aj program, bod o odvolávaní predsedu SKCHJ 

uvedený nebol. Týmto bolo upreté právo vyjadriť svoj názor a uplatniť právo hlasovať k tak dôležitej veci časti  
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členskej základne. Ak by tento bod programu bol vopred zverejnený, účasť na Členskej schôdzi by bola iná. 

Odvolanie predsedu takýmto spôsobom považuje za nulitné. 

M. Fik upozornil, že mu nie je jasné na základe akých podnetov by mali radoví členovia hlasovať o odvolávaní 

predsedu, nakoľko všetky plánované akcie prebiehali bez problémov a boli pripravené na dobrej úrovni. Ak sú 

medzi jednotlivými členmi Výboru klubu neprekonateľné názorové rozdiely a ten má prejsť personálnymi 

zmenami, tak  nech každý člen Výboru klubu verejne k týmto problémom zaujme svoje stanovisko. K tomuto 

návrhu sa podľa požiadavky o podaní vysvetlenia vyjadril len I. Šimonič.  M. Fik druhýkrát vyzval výbor, aby 

každý člen výboru podal svoje stanovisko k vzniknutým problémom vo výbore, na čo nebola podaná žiadna 

reakcia zo strany Výboru klubu.  

Š. Štefík pripomenul, že SKCHJ rovnakú situáciu už zažil pred 6 rokmi a vtedajšia Konferencia bola následne 

KR SPZ uznaná za neplatnú. 

Predsedajúci M. Kováč v ďalšom podal návrh, aby sa o odvolaní hlasovalo tajne. 

Hlasovanie:  za prijatie: 94,  proti: 9,  zdržal sa 4 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza potvrdzuje tajné hlasovanie k bodu programu „Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu 

SKCHJ“.   

 

Následne boli z pléna navrhnutí za členov volebnej komisie: P. Trnka, B. Hríbová  a R. Lehocký.  

Hlasovanie:  za prijatie: 100,  proti: 0,  zdržal sa 7 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje voľbu volebnej komisie v zložení P. Trnka, B. Hríbová  a R. Lehocký .  

Pred voľbou bol overený počet prítomných členov. Podľa slov predsedu mandátovej komisie M. Balkovského sa 

pred hlasovaním o tomto bode programu prezentovalo 107 členov s hlasovacím právom. 

Po ukončení hlasovania k bodu č.10 „Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ“, a následnom sčítaní 

hlasov volebná komisia oznámila výsledok hlasovania. 

Hlasovanie:  za odvolanie: 73,  proti odvolaniu: 26,  zdržal sa: 5    neplatný hlas: 1 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza na základe výsledku tajného hlasovania, odvolala Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ.   

 

K bodu č. 11  - Predloženie návrhu uznesenia na schválenie 

V. Rusnák za návrhovú komisiu prečítal  návrh uznesenia, ktorý Členská schôdza hlasovaním prijala.  

Hlasovanie:  za prijatie: 103,  proti: 0,  zdržal sa 4 

Návrh na zápis do uznesenia: 

Členská schôdza schvaľuje prednesený návrh uznesenia z Členskej schôdze. 

 

K bodu č. 11 – Ukončenie 

M. Kováč, ktorý zasadnutie Členskej schôdze viedol poďakoval prítomným za účasť a schôdzu ukončil. 

 

 

Predsedajúci:  Martin Kováč   .............................................................................. 

 

 

 

Overovatelia:  Martin Fik  .............................................................................. 
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   Michal Matečný .............................................................................. 

 

 

 

 

 

Prílohy: 

Príloha č.1 - Uznesenie z Členskej schôdze SKCHJ zo dňa 30.4.2023 

Príloha č.2 - Prezenčná listina – Členská schôdza SKCHJ 30.4.2023 Nitra (len v paré pre archív SKCHJ) 

Príloha č.3 - Správa predsedu SKCHJ  

Príloha č.4 - Správa ekonóma klubu za rok 2022 

Príloha č.5 - Správa matrikára 

Príloha č.6 - Správa výcvikára 

Príloha č.7 - Správa predsedu DR 
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Uznesenie  

z Členskej schôdze Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov,  

ktorá sa konala 30.5.2023 v Nitre. 

 

 

 

 

Členská schôdza Slovenského klubu jazvečíkov (SKCHJ): 

 

a. schvaľuje: 

1. vypustenie bodu č. 3 navrhnutého programu Členskej schôdze „Voľba pracovného predsedníctva“.  

2. návrh na doplnenie nového bodu programu „Zmena kritérií chovnosti jazvečíkov miniatúrnych rázov“ 

a doplňuje ho ako nový bod č. 8.  

3. M. Balkovského, P. Trnku, B. Hríbovú za skrutátorov hlasovania k návrhu bodu programu „Odvolanie Š. 

Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ“. 

4. návrh na doplnenie nového bodu programu „Odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ“ a doplňuje 

ho ako nový bod č. 10. 

5. Program Členskej schôdze s prijatými zmenami, ktorým sa bude riadiť 

6. schvaľuje návrh členov mandátovej komisie v zložení:  M. Balkovský, B. Hríbová a P. Brečka. 

7. členov návrhovej komisie v zložení: V. Rusnák, M. Fik a M. Matečný. 

8. V. Rusnáka za zapisovateľa zápisnice.  

9. M. Fika a M. Matečného za overovateľov zápisnice. 

10. zmenu kritérií chovnosti jazvečíkov miniatúrnych rázov.    

11. voľbu volebnej komisie v zložení P. Trnka, B. Hríbová  a R. Lehocký.  

12. prednesený návrh uznesenia z Členskej schôdze. 

 

b. schvaľuje a berie na vedomie: 

1. odvolanie Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ.   

 

c. neschvaľuje: 

1. návrh na vypustenie disciplíny Odvaha zo skúšok hlasitosti a odvahy (SHOJ). 

 

d. berie na vedomie: 

1. informáciu o počte členov zúčastnených Členskej schôdzi 

2. udelenie Strieborných odznakov vodiča jazvečíkov SKCHJ, vyhlásenie výsledkov súťaži Najlepší pracovný 

za rok 2022 a Najlepší výstavný jazvečík za rok 2022.    

 

e. potvrdzuje: 

1. tajné hlasovanie k bodu programu „Odvolaniu Š. Štefíka z funkcie predsedu SKCHJ“.   

 

f. konštatuje, že: 

1. na schôdzi sa podľa správy prednesenej predsedom mandátovej komisie a údajov z Prezenčnej listiny 

zúčastnilo 115 členov SKCHJ s platným hlasovacím právom, z celkového počtu 675 členov (k 30.4.2023), 

čo predstavuje 17,03% účasť.    

2. schôdza bola zvolaná včas a v súlade s platnými Stanovami SKCHJ. 

 

g. poveruje: 

Výbor klubu úlohou, zapracovať prijatú zmenu kritérií chovnosti  jazvečíkov miniatúrnych rázov do klubových 

dokumentov.     
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1. Výbor klubu úlohou stanoviť pravidlá pre zapisovanie výsledkov DNA testov a požiadať KR SPZ 

o schválenie  ich zapisovania do preukazov o pôvode psa. 

2. Výbor klubu úlohou vypracovať Skúšobný poriadok pre SHOJ a zverejniť ho na klubovej web stránke. 

3. Výbor klubu úlohou vypracovať odborné stanovisko k téme prednesenej v diskusii „Zvody mladých psov“. 

Termín: do najbližšej členskej schôdze SKCHJ  

 

 

 

 

 

Zapísal:   Vladimír Rusnák   

v:  Nitre 

dňa:   6.5.2023 


